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El2bieta Rutkowska

Radna Rady Miasta

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wfoclawek

W imieniu mieszkaric6w osiedla Tazamcze, proszq o dokonanie nasadzeh

roSlin w betonowych kwietnikach ustawionych na ulicy Promiennej po obu

stronach pawilonu handlowego. W tej chwili sE one puste lub widoczne sq

tylko chwasty. Wyglqdajq bardzo nieestetycznie.

Z powa2aniem

;zt ^t 1,-
El2bieta Rutkowska
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